
 
Referatet af bestyrelsesmødet i Vores By Brønderslev, som vi afholdte i BAS.: 
12. juni kl. 8.00 - 9.45 
fraværende: Richardt og Trine 
 
Vi startede med at få en meget spændende rundvisning i fabrikken, hvor Martin 
viste os de fantastiske lokaler og fortalte om planerne. 
Derefter var der kaffe og rundstykker i BAS. 
Tusind tak til Martin for dette dejlige møde. 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat. 
 
opfølgninger: 
Gavlmalerier: 
Vi arbejder videre med forslaget om Gavlmalerier. 
Kommer på som punkt i adv. board handel. 
 
Kulturnat: 
Der dannes en styregruppe for at planlægge en kulturnat.  
PL indkalder til morgenmøde inden ferien.  
Deltagere: Annette, Pia, Martin og PL og rep. fra virksomhederne. 
Der var stor opbakning til denne ide og mulighederne for at inddrage handel, 
foreningerne/ kultur og virksomheder. 
Afholdes forår 2025. 
 
 



Frivillighed: 
Adv. board foreninger arbejder med punktet frivillighed og Svend Andersen fra 
boardet går videre med arbejdet. Afholdes på BI Centret. Pia vil gerne med på 
mødet. 
 
2. Bordet rundt: 
 
Der var ros fra Lærlinge Netværket for arrangementet i Spar Nord. 
Ide til Malene: Lærlinge Netværket skal se fabrikken 
 
3. Status handleplan 
Status blev gennemgået: 
indsatspunkt: 
* aktion flere medlemmer/ bestyrelsen får emner til kontakt. 
Er der nogle der kender indgange til vedhæftede emner? 
Det vil være superfint at tage ansvaret for to hver 
Emnerne fra G30 får mail fra mig i denne uge, så har alle fået mail.  
 
Det er nødvendigt med flere medlemmer for at styrke økonomien og for ikke at 
udhule egenkapitalen. 
Martin vil spørge ind til tilskud fra kommunen. 
 
4. Status markedsføringskampagne: 
9  har sagt ja, men jeg forventer at finde minimum 12-15. Arbejdet prioriteres højt 
den kommende tid. 
Der er møde i Marketing Netværket i næste tirsdag, hvor SH film deltager. 
Pressen indbydes til møde, hvor vi fortæller om planer 
 
5. Nyt fra projektlederen/ økonomi: 
 
Info om Lokaldysten 
Modtaget mail fra Camilla Bech Uggerly fra Børn og Kultur: 
I forlængelse af Royal Run arrangeres lokaldyst i efteråret, hvor byerne 
konkurrerer indbyrdes. 
Planlægningsmøde online snart. 
Deltager: Annette, Helle og Michael. 
I øvrigt medvirker fra Brønderslev:  Aase Jensen fra Hallen og Jens Tofting 
 
Status på økonomien: 



Økonomien blev gennemgået 
 
Næste kontingent udskrivning: 
(kontingent 01.07 - 31.12) 
bliver med fakturadato 28/6 
 
6. Nyt fra forpersonen: 
Opfølgning på Detailhandelsanalyse og indsigelse: 

Indsigelserne fra Brønderslev Kommunen mod nyt aflastningsområde i Bouet 
kommer på et møde med Aalborg Kommune i næste uge. Her ser man ser på 
størrelserne af butikkerne, så de mindste muligt skader omsætningen i butikkerne 
i bl.a Brønderslev. Det er meget positivt, at vi er blevet hørt for at beskytte vores 
butikker i Brønderslev. 

Næste netværksmøde: 
Som mediepartner i VBB planlægger Spar Nord et møde i efteråret med ESG som 
tema. 
ESG-rapportering er virksomheders frivillige offentliggørelse af oplysninger og data 
om deres miljømæssige, sociale og ledelsesmæssige forhold 
 
 
7. SoMe/ ny hjemmeside: 
Daglige opslag på Facebook både i gruppen og på åben side. 
Husk at sende billeder og dele. 
Ny hjemmeside er færdig og er online i dag. 
 
8. Vores By Brønderslev Messe: 
PL tager møde med Lions om evt. ny messe i 2025. 
Dette blev godkendt. 
 
9. Eventuelt. 
kommende møder til info/ 
18/6:. 
(10.00 - 12.00)  Marketings Netværket mødes med SH film/ Jeg deltager 
 
19/6:  
(8.30 - 9.45)  Adv. board Handel hos Pia Mikkelsen Algade 
 



20/6: 
(08.00 - 09.30):   Erhvervsnetværket hos Afinitas 
(16.00 - 17.30):   Adv. board kultur + bestyrelsesmedlem fra erhverv. 
Hvem kan deltage fra erhverv? 
 
27/6:  
(08.00 - 9.00):  Forretningsudvalgsmøde i VBB 
 
Adv. board foreninger skal have et møde inden sommerferien. 
 
Sommerferie: 
PL ferie: fra mandag 8/7 til og med fredag 26/7 
 
REF: MW 


